
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 23. oktober 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Finder ministeren det problematisk, at regeringen med finanslovsforslaget for
2016 foreslår at trække støtten til Aalborg Letbane, når kommunen allerede
har brugt et tocifret millionbeløb til udvikling og planlægning af letbanen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Prehn (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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